
PREDKONGRESNA SEJA OK ZKS

Kritike na programski dokument
»Evropa zdaj«

V veliki dvorani Kulturnega doma Španski borci je bila 12. decem-
bra predkongresna seja občinske konference ZKS naše občine, ki so
se je udeležili tudi naši delegati za 11. kongres ZKS in 14. kongres
jugoslovanskih komunistov, navzoča pa sta bila tudi gosta Franc
Šetinc in Slavko Soršak, člana CK ZKS. Namen te predkongresne
seje je bil zbrati mnenja in stališča iz osnovnih organizacij ZK
o kongresnem gradivu. Na tej seji so tudi izvolili še dva člana
v občinski komite ZKS; izmed treh kandidatov sta bila vanj izvoljena
Katjuša Starič in Franc Vehovar.

Uvodno besedo v razpravo je
imel predsednik OK ZKS Bo-
gdan Lipovšek, ki je dejal, da
dogodkom. ki so se zvrstili od
konca novembra pa do danes,
v govoru ne bo namenil večje po-
zornosti, čeprav bodo imeli dol-
goročne posledice, zato pa je po-
drobneje spregovoril o štirih po-
dročjih, pomemboih za Zvezo ko-
munistov in za družbo nasploh.
Ta področja so: gospodarstvo, ak-
tivna socialna politika, ekologija
in problemi, ki se vežejo niTnotra-
nje življenje Zveze komunistov.
Nanje se je tudi nanašal večji del
pripomb, ki so jih iz osnovnih
organizacij poslali na občinski ko-
mite, ali pa so jih izrekli na komi-
teju samem v zvezi s predkon-
gresnim gradivom.

Programskemu dokumentu gre
očitati, da v celoti izpušča vpraša-
nje notranje partijske demokra-
cije. Temeljna delitev članstva na
vodilno in vodeno se znotraj orga-
nizacije še vedno ohranja. Soci-

alne izkušnje baze v njem niso
upoštevane, prav te izkušnje pa so
izkušnje večinskega dela prebival-
stva.

Gradivo za 11. kongres ZKS
sta dodatno pojasnila še Nikola
Todorovič, predsednik statutarne
komisije in Franjo Toplek, iz-
vršni sekretar predsedstva; prvi je
obrazložil spremembe in dopolni-
tve statuta ZKS, drugi kandi-
datno listo za organe ZKS in

V razpravi je Danilo Jurca iz
OOZK moste pritrdil tnnenju, da
se članstvo še vedno deli na elito
in na izvajalce. Dejal je tudi, da
ne le ZK, marveč tudi druge
zveze napišejo lepe programe, ne
pridejo pa med ljudi in se tam
pogovorijo o njih. Dotaknil se je
plačevanja članarinc, odgovorno-
sti tistih, ki bodo izvoljeni, ena-
kosti občanov pred zakonom
(člani ZK ne morejo biti priviligi-
rani) in se zavzel za nadalnjo pod-
pisovanie Temeljne listine.

Avgust Vrtar iz štepanje vasi je
menil, da bi bilo treba program še
temeljito dograditi. Naštel je vr-
sto konkretnih primerov, kako se
program zavzema za človekove
pravice, za evropsko kakovost
življenja in za druge vrednote,
vendar ni nakazano, kako to ures-
ničiti. Gremo iz ene skrajnosti
v drugo; prej smo se navduševaii
nad samoupravljanjem, zdaj nad
podjetništvom, vendar o gradivu
ni znaka za alarm zaradi našega
tehnološkega zaostajanja. V po-
djetje tudi ne kaže vnašati politič-
nega delovanja.

Marko Rainer iz Kodeljevega je
ugotovil, da se ZK ne prizadeva
dovolj za odkritje načina, kako
stimulirati delo. Tudi ne smemo
omalovaževati vsega, kar je ven-
darle bilo dobro storjenega in se
nekritično obračati k Evropi.
Zavzel se je za zaostritev osebne
odgovornosti.

Izvršni sekretar predsedstva
Stane Brezovar je odgovoril na
nekatera vprašanja v zvezi s plače-
vanjem stanarine in odločno obso-
dil zadnja dogajanja v Jugoslaviji
in napade na Slovenijo, na neu-
strezno setavo kandidatne liste za
člane CK ZKS pa je opozoril iz-
vršni sekretar Marko Roth, ki je
obenem tudi podprl zamisel o ne-
obveznem članstvu v ZKJ.
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